
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. juli 2020 stillet følgende spørgsmål 

nr. 1479 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares forelø-

bigt. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1479:  

”Det har flere gaŶge været ŶævŶt, at ďeďoere på Ŷogle plejehjeŵ uŶder ”ĐoroŶa- 

ŶedlukŶiŶgeŶ” ikke har kuŶŶet forlade deres ďolig på et plejehjem uden  

efterfølgende at kunne forvente op til 14 dages karantæne/isolation. På den  

baggrund bedes ministeren oplyse, hvor mange og hvilke plejehjem  

sundhedsmyndighederne har rettet henvendelse til og påtalt, at det ikke er lovlig  

praksis.” 

 

Svar: 

Grundet sommerferieperioden er det ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for 

fristen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt ultimo august 2020. 

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Anne Bækgaard 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg 

Holbergsgade 6 

DK-1057 København K 

 

T +45 7226 9000 

F +45 7226 9001 

M sum@sum.dk  

W sum.dk  

 

 

Dato: 07-07-2020 

Enhed: NÆRSOM 

Sagsbeh.: DEPANB 

Sagsnr.: 2009930 

Dok. nr.: 1284328 

 

Sundheds- og Ældreudvalget 2019-20
SUU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 1479 

Offentligt

mailto:sum@sum.dk
http://sum.dk/

